



洞悉资讯 把握先机 合作共赢

Bloomberg, the global business and financial information and news leader, gives influential decision makers a critical edge by connecting them to a dynamic network of information, people and ideas. The company's strength – delivering data, news and analytics through innovative technology, quickly and accurately – is at the core of the Bloomberg Professional[®] service (Bloomberg Terminal), which provides real time financial information to more than 321,000 subscribers globally.

Bloomberg wishes the APEC China 2014 Summit much success in providing a forum to deliberate key issues and promote economic development and cross-border cooperation in the Asia-Pacific region.

Please follow our Bloomberg China social media site via weibo.com/chinabloomberg. Our WeChat is 彭博Bloomberg and find us on LinkedIn by searching "彭博Bloomberg", or scan following QR-code.

彭博是全球商业金融信息和新闻资讯的领先提供商，致力于以创新的技术来快速、精准地传递数据、新闻和分析工具，为决策者带来竞争优势，协助金融和财经人士做出明智的投资决策。彭博的核心产品彭博专业[™]服务（即彭博终端）深受全球321,000名专业客户的信赖。

彭博期待此次北京APEC会议为中国以及亚太经济发展注入更多活力，为区域间经济合作提供创新思路。预祝北京APEC峰会圆满成功！

欢迎关注彭博中国官方社交媒体账号
LinkedIn: 请在LinkedIn搜索“彭博Bloomberg”主页, 微博: weibo.com/chinabloomberg, 微信: 彭博Bloomberg, 或扫描下方二维码。



For more information please call our 24-hour Global Customer Support team.
如欲了解更多信息，请联系我们24小时全球客户支持团队。

Beijing 北京 +86 10 6649 7500 Shanghai 上海 +86 21 6104 3000 Hong Kong 香港 +852 2977 6000
Tokyo 东京 +81 3 3201 8900 London 伦敦 +44 20 7330 7500 New York 纽约 +1 212 318 2000

©2014 Bloomberg L.P. All rights reserved. S535425507 1114

彭博 Bloomberg

我们同中国贸易一起成长！



官方微博



官方微信

聚焦经贸热点·汇集市场商情·传播会展资讯·提供法律援助
呼叫中心: 95013-812345 www.chinatradenews.com.cn



贸易推广的专业媒体平台